
 RVB Mechelen MeeMaken januari 

Datum 07/01/2019 

Tijdstip 19.00 – 21u30  

Plaats Panoramazaal 

Aanwezigen Mechelen 
MeeMaken vzw 

Geert Milis, Kurt Biesemans, Raf Pauwels, Christian 
Michiels, Birgitte van de Graaf, An Walraevens, Eva 

Ellegeest 

 CBS / 

 Stad Mechelen  Thomas Rottiers (Dienst Economie), Lieve Jaspaert 
(MARCOM) 

 Verontschuldigd Stephanie Fierens, Stijn Bevernage, Schepen 
Greet Geypen, Lieve Jaspaert (MARCOM), Guy Van 
Lint 

 Niet aanwezig Vadimir Voskanian 

   

   

 

 

1. Goedkeuring verslag december Geert Milis  

Melding: 
 

- Geen opmerkingen 
- Het verslag van de RVB van december wordt goedgekeurd door de RVB 

 

 
 

2. Evaluatie Eindejaarsperiode Geert Milis  

Melding: 
 

- 22/12 de zaterdag van Mechelen in Vuur en Vlam was ook een absolute hoogdag wat 
passantencijfers betreft, een record sinds de start van de metingen. 

- Gemiddeld was de eindejaarsperiode qua passanten best goed. 
- Het etalageproject was zeer positief naar organisatie en resultaat, zeker voor een eerste keer. Er 

zijn nog heel wat mogelijkheden naar volgende edities toe 

- De animatie paste goed in het geheel al hebben de verschillende acts zich niet volledig gehouden 
aan de afgesproken routes 

- Café Culinair is jammer genoeg letterlijk in het water gevallen door enorm slecht weer ondanks de 
vele mooie inspanningen van verschillende horeca ondernemers 

- Café Ambiance was een flop en bovendien waren er op het moment zelf ook nog eens 3 zaken die 
niet kwamen opdagen 

- De eindejaarswedstrijd is al bij al goed verlopen: zo goed als alle lotjes zijn uitgedeeld en al meer 
dan de helft van de winnaars (aanvoelen) zijn al langsgekomen om hun prijs op te halen  

- Het overlopen van de wedstrijdformulieren leert ons dat op 1070 winnende lotjes zo’n 600 mensen 
zich registreerden. Hierbij waren er ook enkele mensen die zich foutief hebben geregistreerd (niet 
gewonnen) waardoor er ruwweg een 50% van de prijzen werden toegewezen. 

 

Reactie RVB: 
 

- De RVB geeft nogmaals aan dat het een enorme meerwaarde zou zijn om relatieve omzetcijfers te 
kunnen hebben en vergelijken om via deze manier evenementen en acties nog beter te kunnen 
evalueren. In het verleden is de vraag al 1 keer gesteld aan enkele ketens maar het is misschien nu 

het moment om dit opnieuw actief in handen te nemen. 

- Het huidige concept van Café Ambiance zou grondig geëvalueerd moeten worden. Enerzijds maakte 
de combinatie met het klassieke Warmste Weekend het in de praktijk zeer moeilijk om de mensen 
te laten doorstromen naar het einde van de Vismarkt. Bovendien was er vanuit mmMechelen Feest 
weinig ruimte om bv: via muziek sfeer te maken/aandacht te trekken. 

- De RVB geeft ook aan dat vergunning aan grote horeca evenementen (Moose bar tijdens 
eindejaarsperiode) die buiten het centrum georganiseerd worden een negatieve invloed hebben op 
de Mechelse horeca. Dit punt is onder meer bij Kristof Calvo al enkele keren aangekaart vanuit 

Horeca Mechelen. 

Actie: 



 
- Thomas bezorgt de evaluatie aan mmMechelen Feest  

- De dienst economie bekijkt of de doelstelling tot het bekomen van meer relevante data opnieuw 
kan worden opgenomen en concreet worden uitgewerkt. 
 

 
 

3. Voorstelling bruisend online Mechelen Pia Indigne  

Melding: 
 

- Wegens een te drukke agenda en daardoor beperkte voorbereiding heeft Pia gevraagd om dit 
project voor te stellen op de vergadering van februari. 

 

Reactie RVB: 
- / 

 

Actie:  
- Het project wordt meegenomen voor de agenda voor de RVB van februari. 

 

 

4. Voorstelling Lunalia 2019  Michaela Defever  

Melding: 
 

- Voorstelling Lunalia 2019: The Sound of M met de vraag tot een mogelijke samenwerking met 

Mechelen MeeMaken/Handel en horeca. 
 

Reactie RVB:  
 

- De RVB ziet een mogelijk samenwerking zeker zitten en stelt het volgende voor: MMM doet een 
oproep en de communicatie naar de handel & horeca toe om te kijken welke zaken er wensen samen 

te werken met het Festival van Vlaanderen. In ruil krijgen zij een communicatiepakket bestaande 
uit: een affiche, programmaboekjes en Mechelse Maantjes die mogen worden uitgedeeld. Het 
opvangen van de affiche is wel een noodzakelijke voorwaarde om de samenwerking aan te gaan. 
 

Actie:  
 

- Festival Van Vlaanderen zal intern (afhankelijk van het beschikbare budget) kijken wat er mogelijk 
is wat het aantal pakketten betreft. 

- Zodra het budget/aantal pakketten bekend is wordt een stappenplan opgesteld om het project verder 
uit te voeren. 

 

 

5. Voorbereiding 2019: Subsidie en 
samenwerkingsovereenkomst 

Geert Milis  

Melding: 
- Voor de komende 3 jaar moet er dringend een nieuwe samenwerking- en subsidieovereenkomst 

worden opgesteld tussen MMM en de Stad Mechelen. Samen met het dagelijks bestuur werd een 
‘draft’/voorwerp opgesteld waarbij er 3 veranderingen zijn t.o.v. de oorspronkelijke overeenkomst. 
1) Wijziging in het aangevraagd subsidiebedrag. Vanaf heden wordt er 298.000 euro gevraagd om 
zo de 60% van het loon van de coördinator mee op te nemen zodat er op het einde evenveel 
werkingsmiddelen over blijven. 2) Toevoeging van de paragraaf 5.3. waarin er afspraken gemaakt 
worden over het takenpakket en de personeelsinzet van de coördinator Mechelen MeeMaken. 3) 

Enkele administratieve aanpassingen. 

 

Reactie RVB:  
 

- De RVB keurt het nieuwe voorstel van de samenwerking- en subsidieovereenkomst goed. 

Actie: 
 

- Het voorstel wordt voorgelegd aan het college op 14/1 en wordt bij goedkeuring voorgelegd aan de 
gemeenteraad op 28/1. 

 

6. Muzikale vrouwen, muziek in de winkelstraten Lieve Jaspaert  



Melding: 
 

- Vraag van Lieve (vanuit MARCOM) of het mogelijk is om, in het kader van de Internationale 
Vrouwendag, de playlist van de muziek aan te passen tussen 8 en 16 maart zodat er in die week 
enkele vrouwelijke stemmen te horen zijn. 
 

Reactie RVB:  
 

- De RVB kan zich vinden in dit idee maar vraagt zich af of dit praktisch mogelijk is en of er geen extra 
kost zal worden aangerekend. 

Actie: 

 
- Het Dagelijks Bestuur neemt contact op met de muziekleverancier om te kijken wat er mogelijk is. 

 
 

7. VARIA Geert Milis  

Melding: 
 

- Raamcontracten: de contracten met Madzulli en Julita worden zeker verlengd. 

- De nieuwjaarsreceptie op 24 januari zal dan toch niet plaatsvinden in samenwerling met 
UNIZO/Mechelse troef. Het zal volledig georganiseerd en gefinancierd worden vanuit MMM. 

- Facturen van Uncompressed lijken op het eerste zich enorm hoog voor de kleine aanpassingen aan 
de campagnebeelden die nodig zijn. 

- Verwelkomen van nieuwe zaken in Mechelen moet terug beter worden uitgewerkt met een 
kennismakingsbezoek en een bijkomend verwelkomingspakket  dit besefte ik dit weekend ook nog 

toen ik een gekregen Mechelenbon wilde uitgeven: nieuwe handelaars zijn te weinig op de hoogte 
van vb. Mechelenbon, ze moeten hier actief over geïnformeerd worden, anders sluiten ze zich niet 

aan. 
 

Reactie RVB:  
 

- Er moet dringend een vergadering worden ingepland voor het WWW 

Actie: 
 

- Het dagelijks bestuur zal samen met Thomas de organisatie van de nieuwjaarsreceptie verder 
bekijken 

Kurt zorgt voor nieuwe welkommapjes vanuit Mechelen MeeMaken 
- Lieve vraagt de facturen op van Uncompressed en kijkt dit verder na 

 
 


